

Title (en)

Device for pressing sheets inserted in a filing device.

Title (de)

Niederhaltevorrichtung für in Aktenordner eingelegte Blätter.

Title (fr)

Dispositif pour presser des feuilles insérées dans un classeur.

Publication

EP 0607754 A1 19940727 (DE)

Application

EP 93810900 A 19931222

Priority

CH 2193 A 19930105

Abstract (en)

A device (7) for pressing sheets inserted in a filing device (1), which sheets are provided with a perforation and can be stacked via two retaining rings (4) of the filing device (1), consists of a pivotable pressing element (10). This pivotable pressing element (10) is mounted in a retaining part (8), which retaining part (8) is fixed to the cover (5) of the filing device (1). A control cam (11) is attached to the pivotable pressing element (10) in the region of the pivot axis (9) and is resiliently mounted. This resiliently mounted control cam (11) has the effect that, when the filing device (1) is closed, in interaction with at least one of the retaining rings (4), the pivotable pressing element (10) is pressed against the stack (12) of sheets, so that this stack (12) of sheets is fixed in the corresponding position. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Niederhaltevorrichtung (7) für in Aktenordner (1) eingelegte Blätter, die mit einer Lochung versehen sind und über zwei Haltebügel (4) des Aktenordners (1) stapelbar sind, besteht aus einem schwenkbaren Niederhalteelement (10). Dieses schwenkbare Niederhalteelement (10) ist in einem Halteteil (8) gelagert, welcher Halteteil (8) am Deckel (5) des Aktenordners (1) befestigt ist. Am schwenkbaren Niederhalteelement (10) ist im Bereich der Schwenkachse (9) eine Steuerkurve (11) angebracht, die federnd gehalten ist. Diese federnd gehaltene Steuerkurve (11) bewirkt, dass beim Schliessen des Aktenordners (1) in Zusammenwirkung mit mindestens einem der Haltebügel (4) das schwenkbare Niederhaltelement (10) gegen den Blattstapel (12) gedrückt wird, so dass dieser Blattstapel (12) in der entsprechenden Lage fixiert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B42F 13/36; B42F 13/40

IPC 8 full level

B42F 13/36 (2006.01); **B42F 13/40** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 13/36 (2013.01); **B42F 13/404** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 1174741 B 19640730 - LEITZ FA LOUIS
- [A] GB 191422187 A 19150610 - LEITZ LOUIS [DE]
- [A] FR 2405141 A1 19790504 - LACOURT DANIEL [FR]
- [A] FR 2151621 A5 19730420 - CENTRA
- [A] DE 3130055 A1 19830317 - SOENNECKEN BUEROORGANISATION [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0607754 A1 19940727

DOCDB simple family (application)

EP 93810900 A 19931222